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Protokół nr 52/2018 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 07.02.2018. 

 
Obecni: 9 radnych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku obrad. 

2.  Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 10.01.2018. 

3. Uchwała w sprawie zatwierdzenia wykorzystania dodatkowych środków Komisji Inicjatyw 

Społecznych na rok 2018. 

4. Uchwała w sprawie utwardzenia ulicy gipsowej w Podjuchach. 

5. Uchwała w sprawie przyjęcia urzędowej nazwy: „PARK WOLNOŚCI”. 

6. Uchwała w sprawie przyjęcia urzędowej nazwy: „PARK DOBROSĄSIEDZKI”. 

7. Uchwała w sprawie zatwierdzenia propozycji nazwy, znaku i szerszej identyfikacji graficznej 

Centrum Aktywności Lokalnej w Podjuchach. 

8. Przedstawienie identyfikacji graficznej projektu BUKOVASPORT. 

9. Podsumowanie ostatnich zmian komunikacyjnych w obszarze osiedla Podjuchy. 

10. Informacja o dalszych modyfikacjach w funkcjonowaniu systemu transportu na żądanie o linii 

95. 

11. Raport inwestycyjny Podjuch. 

12. Raport ze spotkania w dniu 06.02.2018 w sprawie konsultacji społecznych. 

13. Propozycja udziału RO Podjuchy w Festynie po Sąsiedzku. 

14. Propozycja zmiany godzien posiedzeń Rady Osiedla Podjuchy. 

15. Wolne wnioski i postulaty. 

 

  

Ad.1. 

Stwierdzono quorum. Przyjęto powyższy porządek posiedzenia. 

 

Ad.2. 

Zatwierdzono protokół z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 10.01.2018.  

 

Głosowało 9 osób: 

„za” – 6 osób, 

„przeciw” – 0 osób, 

„wstrzymuję” – 3 osoby. ( A.  

, O.Tessar, G.Mikut) 

 

Ad.3. 

Uchwałą nr 121/18 Rada Osiedla Podjuchy zadecydowała o przeznaczeniu całości środków tzw. 

„małej dotacji” (6750 PLN) na rzecz Festynu Osiedlowego „Podjuszańskie Harce 2018”. 

 

Głosowało 9 osób: 

„za” –  9 osób, 
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„przeciw” –  0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.4. 

Uchwałą nr 122/18 Rada Osiedla Podjuchy zawnioskowała o utwardzenia w technologii frezu 

asfaltowego ok. 100 metrowego odcinka ulicy Gipsowej w Podjuchach. 

 

Głosowało 9 osób: 

„za” –  9 osób, 

„przeciw” –  0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.5. 

Uchwałą nr 123/18 Rada Osiedla Podjuchy zawnioskowała o nadanie urzędowej nazwy: „Park 

Wolności w Podjuchach” terenowi objętemu aktualną rewitalizacją (działki nr: 22 obręb  4110; nr 

19/6 obręb  4113; niewielkiego fragmentu działka nr 19/4 obręb 4113). 

 

Głosowało 9 osób: 

„za” –  9 osób, 

„przeciw” –  0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.6. 

Uchwałą nr 124/18 Rada Osiedla Podjuchy zawnioskowała o nadanie urzędowej nazwy: „Park 

Dobrosąsiedzki w Podjuchach”  dla kompleksu zieleni miejskiej obejmującemu działki nr: 4/7 obręb  

4120; nr 81/17 obręb  4121; fragmenty działek nr 52 obręb 4114, nr 4/4 obręb  4120, nr 6/1 obręb 

4120, nr 4/6 obręb  4120, nr 49 obręb 4114, nr 8/8 obręb 4114, nr 71 obręb 4114. 

 

Głosowało 9 osób: 

„za” –  9 osób, 

„przeciw” –  0 osób, 

„wstrzymuję” – 0 osób. 

 

Ad.7. 

Uchwałą nr 125/18 Rada Osiedla Podjuchy zawnioskowała o rozszerzenie dotychczasowej urzędowej 

nazwy: „Centrum Aktywności Lokalnej  w Podjuchach” o nadające jej unikalnego charakteru pojęcie 

„Krzemień” i graficzny znak krzemienia. W załączeniu do uchwały dodano propozycję z 

wizualizacjami.  

 

Głosowało 9 osób: 

„za” –  8 osób, 

„przeciw” –  0 osób, 

„wstrzymuję” – 1 (G.Mikut) osoba. 
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Ad.8. 

Przewodniczący przedstawił równoległą identyfikację graficzną dla projektu BUKOVASPORT. 

 

Ad.9.i 10. 

Po wprowadzeniu ostatnich zmian komunikacyjnych w obszarze osiedla Podjuchy mieszkańcy 

zgłaszali następujące niedogodności: 

 

A) Wyłączenie funkcjonowania w cyklu pozaszczytowym i weekendowym linii 66 na odcinku Podjuchy 

Pętla – Żydowce Pętla. 

 

B) Spóźnienia linii 64 – poranny kurs o godzinie 5.40. 

 

C) W związku ze zmniejszeniem taboru obsługującego linię 85 informacja o trudności zabrania 

wszystkich oczekujących pasażerów w godzinach porannych. 

 

Odnośnie punkt A) Przewodniczący poinformował o zapowiedzi ZDITM ponownego badania potoków 

pasażerskich na tym odcinku. W punkcie C) uznano za konieczne monitorowanie tematu. W sytuacji 

powtarzającego się ograniczenia w przewozie z uwagi na zbyt mały tabor, za konieczne należy uznać 

wystąpienie o powrót do regularnych autobusów liniowych.  

 

Przewodniczący poinformował o drobnych optymalizacjach w funkcjonowaniu linii na żądanie. Busy 

linii 95 będą zabierały pasażerów z danego przystanku po uprzednim zamówieniu, jednocześnie z 

dostosowaniem do wyznaczonych w rozkładzie stref czasowych możliwego podjęcia.  

 

Ad.11. 

Ze względu na brak nowych faktów w skrócie omówiono inwestycje w Podjuchach. 

 

Ad.12. 

Radny Jarosław Warchoł zdał relację ze spotkania w dniu 06.02.2018 w sprawie form konsultacji 

społecznych, w tym reguł SBO2018. 

 

Ad.13. 

Ze względu na niedyspozycyjność wielu radnych w dniu 26 maja 2018 zadecydowano, że Rada 

Osiedla Podjuchy nie weźmie udziału w tegorocznej edycji Festynu po Sąsiedzku na Kolorowej Alei w 

Szczecinie. 

 

Ad.14. 

Zrezygnowano z wprowadzenia zmian godzin posiedzeń RO Podjuchy. 

 

Ad.15. 

Przewodniczący poinformował, że fani  Pogoni Szczecin z okazji 70-lecia istnienia klubu wyszli z 

propozycją upamiętnienia piłkarskich legend na podjuszańskim boisku. Inicjatorzy zapowiedzieli 

konkretyzacje projektu w formie petycji. 

 

Protokołowała Marta Wójcik 


